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Referat af bestyrelsesmødet den 13. maj 2024 kl. 09.00 
hos Tove 

Tilstede: Tove, Claus og Bente. 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 8. april 
2024 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Orientering - siden sidst • 18 04 
Legepladsrapport tilsendt   

• 24 04 
Seddel til forespørgsel om interesse for 
loppemarked i afdelingen omdelt til 
samtlige postkasser.  Svar udbedt for 
tilkendegivelse af interesse: 10. 05 

• 02 05.   
Fyraftensmøde for nogle af 
afdelingsbestyrelserne i område nord 
afholdtes i Gullestrup hvor Plads til 
Forskel, repræsenteret af Malene, 
fortalte om og viste rundt til nogle af de 
mange foreninger der findes i området.  
Involverede beboere fortalte mere om 
hvad netop deres forening kunne.  (For 
øvrigt et tilbud rettet mod alle, ikke kun 
for beboerne i afdeling 200) 
Vi fik viceværtkontoret at se også. 
Bruno, økonomichefen havde et oplæg 
vdr elektroniske bilag.  
 Ros og ris blev afleveret som afslutning 
af fyraftensmødet 

• 07 05 
Alle 4 repræsentantskabsmedlemmer i 
afdeling 231 deltog i 
repræsentantskabsmødet. Mødet 
foregik stille og roligt. Finn Stengel blev 
genvalgt til formand.  

• Kattens værn er i området jf. FællesBos 
brev af 17. april  

• Ny belægning til affaldscontainerne 
station 1 er blevet færdiggjort. 
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3. Helhedsplanen – status efter 1-års 
gennemgangen. 

• GAVLE og RISTE 
3 GAVLE er blevet eftermalet.  
 
RISTE 
Der er lagt riste ud for indhak ved 
glashuse ved ulige numre 13-15 og 15-17 
(et krav fra byggeskadefonden) –  
 

• NEDLØBSRØR - der er blevet skåret hul i 
riste, så nedløbsrør kan føres igennem. 
Afslutning skal udføres af blikkenslager. 
Status ukendt 
 

• SKRÅVINDUER 
Nogle er blevet rettet 
Resten afventer stadig.  
 

• VINDUER, ridsede 
Afventer stadig. 

 

• BLIKKENSLAGER 
Afventer stadig.  
 

Vi har ikke en samlet oversigt over, hvad der 
resterer af udbedring af fejl og mangler. 

4. Afdelingsmøde 2024 Udkast, udarbejdet af FællesBo, til indkaldelse 
til afdelingsmødet:  godkendt  

5. Drøftelse og gennemgang af 
Husorden, Vedligeholdelsesreglement 
og Råderetskatalog (jf. aftale på sidste 
bestyrelsesmøde) 

Alle kataloger blev gennemgået og drøftet. Vi 
kigger nærmere ved næste møde. 

6. Bestyrelsesarbejdet 2024 – 
planlægning fortsat (se emner i 
referat fra sidste bestyrelsesmøde) 

Status uændret. 

7. Loppemarked  Bliver ikke til noget grundet manglende 
tilslutning  
Ud af 77 omdelte forespørgsler, fik vi svar 
tilbage fra 8.  
Af de 8 var det ikke alle der ville have en stand, 
nogle ville være kunder og en var ikke 



 

AFDELINGSBESTYRELSEN ANEMONEVEJ 
 

298 
 

interesseret i hverken at være kunde eller have 
en stand.  
 
Notits herom omdelt i samtlige postkasser.  
 

8. Eventuelt  Møde med Martin og os, om el-ladestandere, 
aftales. 

9. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Aftales senere.  

 
 


